



<p>Presidieutskottsmöte #7 2016-12-07 kl. 17:14 – 19:02 Bubblan, Uppsala studentkår</p> <p>Sekreterare: Josefin Kärf</p>	<p>Närvarande</p> <p>Sophie Jansson Daniel Simmons Robin Pelgrom Jaroslav Marhun</p> <p>Isa Jansson Saida Kolmic Martin Holmer Johanna Lundahl</p> <p>PRUT - Ordförande Kårpresidiet – Ordförande HumSek – Vice ordförande HumSek – Studiebevakare <i>ankom under §3, lämnade under §5</i> LÄRA – Ordförande LÄRA – Vice Ordförande <i>ankom under §3</i> MedSek - Ordförande MedSek – Vice Ordförande</p>
<p>§1 Mötets öppnande</p>	<p>Mötet öppnades 17.14</p>
<p>§2 Formalia a) Val av justerare</p>	<p>Presidieutskottet beslutar</p> <p><i>att till justerare välja Robin Pelgrom.</i></p>
<p>c) Godkännande av kallelsen</p>	<p>Presidieutskottet beslutar</p> <p><i>att godkänna kallelsen.</i></p>
<p>d) Godkännande av dagordning</p>	<p>Presidieutskottet beslutar</p> <p><i>att ändra till att §5 Studentrepresentanter till en punkt och justera numrering därefter. att lägga till Övrig fråga §8a Avhopp i utskott att godkänna dagordningen med gjorda ändringar.</i></p>
<p>e) Eventuella adjungeringar</p>	<p>Inga adjungeringar förelåg.</p>
<p>f) Förrättande av närvarolista</p>	<p>Närvarolista förrättades.</p>
<p>g) Föregående mötesprotokoll</p>	<p>Inget justerat protokoll förelåg.</p> <p>Presidieutskottet beslutar</p> <p><i>att bordlägga punkten.</i></p>
<p>§3 Lägesrunda</p>	<p>MedSek: MedSek har föreläsning på torsdag som handlar om att leva med HIV som anordnas av MedSek tillsammans med Posithiva gruppen. Lockar dit folk med fika och Kondoma mera kommer göra reklam för eventet. Igår hade MedSek sektionsråd och diskuterade där problematik kring vad som kallas obligatoriskt moment, i relation till examination och eventuella högskolepoäng. Bra diskussioner under mötet i övrigt, bland annat om kårens framtida organisation. MedSek tillsatte även en del studentrepresentanter inför vårterminen.</p> <p>Lära: Isa har haft ett möte med prefekten vid Institutionen för pedagogik, didaktik och utbildningsstudier, vilket var ett bra och konstruktivt möte där bland annat kursutvärderingar diskuterades, hur det borde tas lektionstid av detta, samt om VFU. Isa har haft möte om ett studentprojekt som kallas Universitetshjälpen. Här har lärarstudenter en gång i veckan åkt till en skola i Gottsunda och arbetat med de elever som behöver extra stöd, och de som behöver utmaningar. Närvarande på mötet var en representant från fakultet, Lars Olsson från Forum för samverkan, och Jonatan Persson från Universitetshjälpen. Diskuterade hur projektet kan hamna under Sektion LÄRA och vilka ansvarsområden de eventuella inblandade skulle få. Just nu är projektet beroende av att fakulteten kan bistå med handledning i specialpedagogik. LÄRA har haft terminens sista Lärarcafé där vi en enkät delades ut. LÄRA hoppas kunna förbättra konceptet ytterligare utifrån dessa. Samtliga medlemmar av LÄRA:s nöjesutskott har hoppat av.</p> <p>HumSek: HumSek har haft sektionsrådsmöte, har där kunnat fatta beslut, fått genom arbetsordningar och tillsatt en del studentrepresentanter. Alla föreningar på humanistiska sektionen är kårföreningar och HumSek har delat ut medel till dessa så det kommer förhoppningsvis bli roligt vår. Plan att HumSe ska ge ut tidning då man</p>

Justeras: S.J.S. JK. RP. RP


	<p>vill starta en campustidning på Engelska Parken för att marknadsföra kåren och dela med sig av innehåll i Uppsatser och liknande. En redaktionsgrupp tillsatt och planen är att ge ut nummer under våren.</p> <p>Presidiet: Har varit fullt ös sedan sist med många deadlines av remisser under förra veckan. Rektorsremissen skickades in förra veckan som kårsamverkan (alla kårerna) skrev tillsammans. Har dessutom svarat på remisser rörande revidering av dokumenten Studenternas arbetsvillkor och pedagogiska programmet. Förra veckan har Projektet haft möte, som består av de 6 största kårerna i SFS. Mötet var i Uppsala från lunch i fredags till lunch på lördag. Diskuterade bland annat resursfördelningssystemet och fick i övrigt möjlighet till mycket erfarenhetsutbyte. Studentsamverkan har också haft möte förra veckan, där rektor, kårerna och KK har möte två gånger per termin. En fråga som lyftes var studieplatser där man kräver att universitetet gör översyn kring studieplatser och vad som händer när Carolina ska renoveras. Universitetet måste ta tag i studieplatserna så det finns platser för studenter att plugga. Annars gick Råbiffen av stapeln i måndags.</p> <p>Sophie: lokalförankringsgruppen hade möte under förra veckan. Flaggar att kår föreningar ska ses över, kommer mer information om detta under våren.</p>
<p>§4 Frågor att lyfta till universitetet</p>	<p>Obligatoriska moment: MedSek har haft diskussioner på sektionsråd att det finns olika definitioner hur man definierar obligatoriska moment. Hur fungerar dessa egentligen? Får man ha duggor som man måste skriva för att få skriva sluttentamen, eller ha obligatoriska föreläsningar? Ska obligatoriska moment vara av prövande karaktär/motsvara högskolepoäng? Frågan lyfts till studentavdelningen.</p> <p>Urkund: har studenten rätt att se rapport från Urkund, eventuella träffar och liknande? Det får man bland annat i Lund, där studenten får rapport från Urkund direkt. Frågan lyfts till studentavdelningen.</p>
<p>§5 Studentrepresentanter</p>	<p>Sophie Jansson föredrog ärendet.</p> <p>Hur tillsätter respektive sektion sina studentrepresentanter och hur ser rutinerna ut för återkoppling till sektionerna från studentrepresentanterna?</p> <p>MedSek: på sektionsrådsmöten lyfter man vilka poster som behöver fyllas, skickar till föreningar. Fungerar ibland, ibland inte. MedSek har inte så stor insyn i hur informationen når ut. Läger ut på facebook ibland, men inte särskilt ofta. Försöker få föreningar att skriva på sina facebooksidor. I år har Martin sammanställt uppdrag och tillfört korta beskrivningar vad uppdragen innebär, som sedan skickas. Studentrepresentanter väljs på årsmötet i maj, men det blir många vakansättningar då många inte vet vad som händer under året och därför tas beslut om många tillsättningar under hösten. Martin frågar sittande representanter om de vill sitta kvar och Sovran går på föreningars möten, delar med sig av uppdrag. Studentrepresentanter väljs på mandatperiod, första juli till sista juni. Rörande åiterrapportering, har MedSek planer på att utveckla alternativa sätt för åiterrapportering och återkoppling för studentrepresentanter. Eventuell utveckla någon slags halvårsrapport och helårsrapport, frågar hur de upplever uppdraget mm. Numera kommer sällan åiterrapportering, kommer om det hänt något speciellt eller om det finns frågor från studentrepresentanter. Finns representanter i sektionsrådet som åiterrapporterar under sektionsrådsmöten.</p> <p>LÄRA: liknande som MedSek, men tillsätter inte uppdrag på årsmötet, utan på sektionsrådsmötena. Studiebevakaren Anki är ansvarig för studentrepresentanter, styrelsen kopplas in när uppdrag ska tillsättas. Kontakt med föreningar som har representanter i styrelsen. Delar dessutom uppdragen via facebook. Händer sällan att många är intresserade av samma uppdrag. Vissa uppdrag är lättare att fylla än andra,</p>

	<p>just nu är alla poster fyllda. Studiebevakaren frågar sittande studentrepresentanter om de vill sitta kvar. Vissa uppdrag är arvoderade, t.ex. fakultetsnämnd, och dessa uppdrag är mer eftertraktade. Representanterna väljs inte på mandatperioder. Studentrepresentanterna återrapporterar till Anki efter varje möte, skickar kortare eller längre rapportering med de frågor som berör studenterna. Om det behövs lyfts frågor till sektionsrådet. Har dessutom utbildningsutskottsmöten där studentrepresentanter samlas och diskuterar samt en studentrepresentantgrupp på facebook.</p> <p>HumSek: Studiebevakare Jaroslav har ansvar för studentrepresentanter på HumSek. Vissa poster tillsätts i maj på årsmötet, andra i september-oktober. Uppdragen läggs sällan ut på facebook, det händer bara om det är uppdrag som berör eller representerar alla studenter, som t.ex. rektorsprocessen. Mailar till sittande studentrepresentanter och frågar om de vill sitta kvar. Får också maila studierektorer, vet ibland inte att det är studentkåren som tillsätter uppdragen vilket leder till att det ibland sätts upp listor utanför studierektorens kontor där man får skriva upp sig. Blandat intresse från föreningar och studieråd om studentrepresentantplatser. Finns för tillfälle många vakanser. Skickar till föreningar när det finns vakanta platser. Har ett års mandatperioder. Rörande återrapportering, är det väldigt få sporadiska rapporter som delas till sektionsrådet. Presidiet och studiebevakaren finns representerade i flera nämnder och råd som återknyter till sektionsrådet.</p> <p>SamSek: ändrade inför detta år. Nu har man flyttat representanterna till SamSek och har återigen kontroll över tillsättandet. Väljs på ett år. Har inte delegerat till föreningar. Tidigare hade föreningarna poster, tilldelades en plats och skickade ett namn. Funderingar om man ska återgå till detta igen, t.ex. rörande studentrepresentantuppdrag på statsvetenskapliga sektionen, som förr var fördelat mellan föreningar.</p>
<p>§7 Terminsstart</p>	<p>Terminsstarten närmar sig och det har börjat diskutera hur terminsstarten ska se ut nästa termin, utifrån återkoppling från enkät. Studentbokhandeln var mycket bra, var lite annorlunda på campus. Värvningsgruppen tittar på detta. Vad tyckte man annars var bra?</p> <p>Presidieutskottet diskuterar att det togs mycket tid från sektionspresidialerna att stå på studentbokhandeln och att det till våren behövs engagemang från styrelsen under vårtermin om det ska kunna genomföras. Man får välja campusfika eller att stå på studentbokhandeln, men sektionerna kan inte göra båda. Bra att välja strategiskt vilka dagar som man kan stå på studentbokhandeln, passa på att göra detta i början när studenter ska köpa böcker för terminsstarten. Under höstterminen var det rörigt om vem som hade ansvar på respektive värvning, t.ex. vem som skulle fixa material, ibland fanns material och ibland inte. Det behöver tydliggöras vad som förväntas av en. Bättre att skickat ut ett klart schema än att folk kan fylla i när de kan. Bättre att utgå från ett mailutskick där man får svara på vilka datum som man inte kan under en viss tidsperiod. Utifrån detta kan man skapa ett schema.</p> <p>Sektioner: hör av er vilka datum som ni har introdagar och dylikt så planering kan göras utifrån detta.</p> <p>Förslag på möte om värvning innan jul 19 dec, 16.30. Mer info kommer via mail.</p> <p>Ifall sektioner behöver få material upptryckt, hör av er vad ni behöver beställa in så snart som möjligt.</p>
<p>§7 Mötesdatum för våren</p>	<p>Presidieutskottet beslutar</p> <p>att välja måndagen 16 januari och onsdagen 1 februari till mötesdatum för våren.</p>

	att bordlägga förslag på resterande mötesdatum för våren till nästa möte.
§8 Övriga frågor	<p>Avhopp i utskott: LÄRA:s nöjesutskott bestod av fem medlemmar när deras arbete påbörjades i våras. Då lämnades det över till en ny grupp medlemmar. Första medlem hoppade av september, ordförande hoppade av för två veckor sedan, sedan har resterande hoppat av. Avhoppet har skett av olika anledningar. LÄRA har pratat med alla med utskottet, utrett vad som var bra och mindre bra. Försökt rodda i konflikter. LÄRA har inte mycket erfarenhet av detta och vill gärna veta om andra har erfarenheter. Detta kan inkluderas i hållbart engagemang, om konflikthantering. Nu vill LÄRA arbeta förebyggande och jobba framåt. Ett nytt utskott bör gå på hållbart engagemang-kurs, konflikthantering etc. Förslag att kåren utformar någon slags policy rörande förhållningsregler, beteendekod och liknande.</p> <p>Kommunikationsansvarig: Sektionerna vill gärna veta om de har möjlighet att använda sig av kommunikationsansvarige Toofan under nästa termin, om han kommer ha tid för detta. Kräver förmodligen lite framförhållning för att få hjälp, men presidiet ska titta närmre på detta.</p> <p>Lucia: 13 december 15.00 Luciafirande här på kåren, alla är välkomna för att fika lussebullar och lyssna på sång.</p> <p>Nyhetsbrev: om sektionerna har något lokalt att skicka med i nyhetsbrevet går det att höra av sig till Toofan. Som det är nu finns det inte tillräckligt med stoff för att skicka ut nyhetsbrevet. Finns massor av bra saker som händer som sektionerna kan dela med sig av. T.ex. har LÄRA fått positiv respons från institution att lägga in som rutin att sista kvarten på sista lektionerna kan åläggas till att svara på kursvärderingar.</p>
§9 Utvärdering av mötet	Mötet utvärderades.
§10 Mötets avslutande	Mötet avslutades 19:02.


Mötesordförande
Sophie Jansson


Mötesskreterare
Josefin Kärf


Justerare
Robin Pelgrom